
Pán Ježíš uzdravoval nemocné. V dnešním evangeliu jsme četli jeden takový příběh. Vzpomínáš?

I lidé na našich obrázcích potřebují uzdravit. Někteří mají nemocné tělo a jiní duši. Pomoz každému
z nich najít cestu k Pánu Ježíši.


